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College van burgemeester en wethouders 
Postbus 5 
9480 AA Vries 
 
 
Tynaarlo, 4 september 2021. 
 
Geacht college, 
 
De fractie van Groen Links heeft dit jaar in maart en in juli, tijdens de 
raadsvergaderingen, vragen gesteld over het wel en wee van de dorpshuizen in 
Eelde, Vries en Zuidlaren. In juli gebeurde dat mede namens de fracties van de PvdA 
en LT. 
Beide keren heeft, de toen verantwoordelijke, wethouder ons verzekerd dat de 
ontwikkelingen op dit terrein, tot het einde van 2022, geen invloed zouden hebben op 
de mogelijkheden voor de gebruikers van beide dorpshuizen. 
Door het recente schrijven van Trias, waarin wordt aangegeven dat zij per 1 januari 
2022 de lopende contracten willen beëindigen, is nu weer onrust ontstaan onder die 
gebruikers, mede omdat die formeel nog niets van de gemeente gehoord hebben. 
Daarnaast hebben werknemers van Trias al te horen gekregen dat zij per 1 januari 
a.s. ontslagen worden.  
De berichtgeving die de raad over deze zaak van het college heeft gekregen, heeft 
bestaan uit een mail van de griffie op 31 augustus 2021, namens B&W, waarin alleen 
meldding wordt gemaakt van het feit dat er ontwikkelingen binnen de stichting Trias 
zijn, die ook de samenwerking met de gemeente Tynaarlo raken en uit het toezenden 
van een kopie van de beide brieven van de stichting Trias op 1 september d.a.v..  
 
De wethouder heeft in juli duidelijk gemaakt dat, ingaande 1 januari 2022, de 
stichting Trias het contract met de gemeente zou kunnen beeindigen, met een 
opzegtermjn van twee maanden.De stichting heeft gemeend om die opzegtermijn 
nog in 2021 te moeten laten vallen, zodat de datum van de beëindiging van de 
samenwerking 1 januari 2022 kan zijn. In wezen verandert dit niets aan de 
toezegging van de wethouder, dat de dorpshuizen tot 1 januari 2023 voor de 
gebruikers beschikbaar blijven, maar het feit dat er geen reactie van het college komt 
op deze berichtgeving, geeft de ruimte voor alerlei veronderstellingen en halve 
verhalen in de diverse perdorganen en dat zaait onrust. 
 
Vraag 1: Waarom komt het college, naar aanleiding van de berichtgeving door 
Trias, niet met een geruststellend persbericht, waarin aangegeven wordt dat de 
berichten van Trias niets aan de gedane toezeggingen veranderen? 
 
Tijdens de raadsvergadering in juli gaf de wethouder aan in oktober met een visie te 
willen komen over de toekomst van de dorpshuizen en de toekomstige 
mogelijkheden voor de gebruikers van deze gebouwen, ook na 2022, als de plannen 
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om de Ludinge te slopen, dan wel te sluiten, gerealiseerd gaan worden. Hij wenste 
daarmee de toezegging van zijn voorganger: “Wij laten de gebrukers niet in de kou  
staan” gestand te doen. Door een interventie van de burgemeester werd ook de 
maand  november genoemd en er werd een opmerking gemaakt over het tijdstip van 
de begrotingsbehandeling. Niet duidelijk werd of het presenteren van de visie    
voor- dan wel na het indienen van de begroting zal liggen. De fractie van GroenLinks 
stelt het op prijs als de bedoelde visie voor de begrotingsbehandeling aan de raad 
wordt voorgelegd, zodat een eventuele financiële onderbouwing, van het in die visie 
gepresenteerde, door de raad mogelijk is. 
 
Vraag 2: Kan de wethouder de toegezegde visie tijdig voor de 
begrotingsbehandeling op 9 november 2021 presenteren? 
 
Vraag 3: Wordt in die visie ook ingegaan op de situatie na 1 januari 2023, als 
door het slopen, dan wel sluiten, van de Ludinge, een passende alternatieve 
locatie voor de gebruikers van dat gebouw gerealiseerd moet zijn? 
 
Vraag 4:  Kan het college toezeggen, in de toekomst, bij berichtgevingen die tot 
onrust aanleiding geven, sneller en adequater te reageren, zowel naar de raad 
als naar de inwoners van de gemeente? 
 
Een goede gang van zaken in de dorpshuizen staat of valt met de aanwezigheid van 
een alerte en ter plekke goed functionerende beheerder. Momenteel zijn beheerders 
aanwezig, zij het in dienst van de stichting Trias. 
 
Vraag 5: Kan de gemeente de huidige beheerders van de dorpshuizen voorlopig 
handhaven, in ieder geval in het jaar 2022, om daarmee de goede gang van 
zaken voor dat jaar te garanderen?  
 
De fractie ziet uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

  
 
 
 

Dr. Willem K.N. van der Meij 
Fractiesecretaris GroenLinks Tynaarlo 


